

迷你粘合機OP-450GS / OP-520GS

MINI COMPACT PRESS MACHINE



OP-450GS

特點

- 體積小易於搬運。
- 開邊式：適合較大裁片，連袖裁片、短織。
- 螺旋式撥片，強化裁片撥離之能力，而且裁片不易起泡變形。
- 本機裝有特殊構造之輸送皮帶，可以排除皮帶的偏離，並確保其使用壽命。
- 迷你壓襪機具有特製壓力輔助裝置。保證最大壓力強度至1kg/cm²。
- 電子溫度調節器及特製加熱設備，將溫度差異範圍減至最小程度。
- 採用極完美且能保持熱度在一定程度的鐵氟龍傳動帶(Teflon)，而其清潔布桿可隨時保持皮帶之清潔。
- 強力散熱風扇，降低電子零件處於高溫時之損害。
- 特殊構造使本機器可安裝口袋模、褲頭喇叭及滾條喇叭。

Special Feature :

- Small size、best mobility for anywhere the factory needs, easy to move.
- Side-open style: Fit for the bigger fabrics and various sizes.
- Rotary Strip-off device for strengthening the cleaning function and avoid transforming of the the finished fabrics.
- Equipped with the super linear guide belt to prevent the belt from warping, & extend the duration of the belt.
- Equipped with the special-designed pressure mechanism to ensure the maximum pressure strength up to 1kg/cm².
- Electronic thermostat and the special-made heating equipment minimize the temperature differences.
- Use the excellent heatproof Teflon belt. This patterned Teflon Belt is easy of maintenance and clean.
- Powerful ventilate fan to lower the damage of the components in the high temperature.
- Equipped with special structure for attaching the pocket binder、opening binder、waistband binder and tape binder.



OPTIONAL EQUIPMENT(配備)

- L : 皮帶加長型 Longer bottom belt
- OT-450 : 腳架 Stand Only



SPECIAL BELT "SUPER LINEAR" USE!
NON-BELT WARP! LONG BELT LIFE!

寶宇機械股份有限公司 OSHIMAKK CO., LTD.

地址：台北縣土城市土城工業區民生街2號
NO.2, MIN SHEN ST., TU-CHENG CITY, TAIPEI,
TAIWAN, R. O. C. (TU-CHENG INDUSTRIAL DISTRICT)
TEL: 886-2-22683311 / FAX: 886-2-22695000
http://www.oshima.com.tw
E-mail: info@oshima.com.tw

MODEL		OP-450GS	OP-520GS
RATED	HEATER	3.6KW	
OUTPUT	MOTOR	40W	
POWER SUPPLY		1 phase / 220V	
MAX TEMPERATURE		0~230°C 32°F~440°F	
MAX PRESSURE		1Kgf/cm ²	
HEATING TIME		5-34/sec	
FUSING WIDTH		450mm	520mm
NET WEIGHT		135kg	160kg
DIMENSIONS		L1700x910x360mm	L1700x980x360mm

代理商/Agent

ROSEMARY AL OÜ

**SAKU 6A TALLINN 11314
TEL. 6556406
WWW.ROSEMARY.EE**